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Abstract (en)
The profiled slat has tongue and groove-type continuations 16, 17 for joining together several portions of the profiled slat one above the other. The
profiled slat is constructed as an extrusion profile 1 made of plastic or aluminium, it has several chambers 12, 13, 14, 15, serving for reinforcement,
and has on the one side at least one hanging slot 6 and, on the other side, at least one attachment groove 11. The hanging slot 6 is arranged
halfway up the front side 5 of the profiled slat. Adjoining the hanging slot 6 on both sides are frontal webs 4 of equal height which are arranged set
back in relation to the tongue and groove-type continuations 16, 17 by half the width of one hanging slot 6. <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Profilleiste dient zur Erstellung einer zur Aufnahme von Einhängeartikeln geeigneten Wand und weist nut- und federartige Fortsätze 16, 17
zum Zusammenfügen mehrerer Abschnitte der Profilleiste übereinander auf. Die Profilleiste ist als Extrusionsprofil 1 aus Kunststoff oder Aluminium
ausgebildet, besitzt mehrere der Aussteifung dienende Kammern 12, 13, 14, 15 und weist auf der einen Seite mindestens einen Einhängeschlitz 6
und auf der anderen Seite mindestens eine Befestigungsnut 11 auf. Der Einhängeschlitz 6 ist dann auf halber Höhe der Vorderseite 5 der Profilleiste
angeordnet. An den Einhängeschlitz 6 schließen sich nach beiden Seiten gleichhohe Frontstege 4 an, die gegenüber den nut-und federartigen
Fortsätzen 16, 17 um die halbe Breite eines Einhängeschlitzes 6 zurückversetzt angeordnet sind.
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